
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTN Ě SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHO ČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE  1. 7. 2013 

Přítomní členové (bez titulů):  I. Brabcová, F. Dolák, O. Doskočil, M. Hrušková, L. 
Kozlová, D. Nováková, P. Zimmelová, M. Ekhardtová, L. 
Martínek, E. Nevaeva 

 
Omluveni (bez titulů): S. Bártlová, L. Heresová, J. Král 
 
Hosté (bez titulů): V. Tóthová (děkanka), J. Šemberová (proděkanka), I. Chloubová 

(proděkanka), D. Prouza (proděkan), A. Bulava (proděkan), J. Bednář 
(tajemník), R. Prokešová. 

 
Předseda senátu zahájil zasedání a konstatoval, že je senát usnášeníschopný. Vyhotovením 
zápisu pověřil senátorku M. Hruškovou. Jako skrutátorky byly určeny senátorky Brabcová a 
Nevaeva.   
 
Program: 

1. Návrh změny rozpočtu ZSF JU na rok 2013 
2. Různé 

 
Hlasování o programu: PRO 10 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  
Program byl schválen v předložené podobě.  

 
1. Návrh změny rozpočtu ZSF JU na  rok 2013 
Tajemník fakulty J. Bednář představil návrh změny rozpočtu ZSF JU na  rok 2013, která se 
týká investice 2 mil. Kč. z Fondu provozních prostředků do obnovy a rozšíření audiovizuální 
techniky  určené pro podporu edukačního procesu na ZSF JU, jež v původně schválném 
rozpočtu ZSF JU na rok 2013 nebyla plánována. 
Rozprava:  
Doskočil:  Dle předložené analýzy Ing. Tržila je k celkové obnově audiovizuální techniky ZSF 
JU nutná částka 7 mil Kč. Pokud nyní investujeme 2 mil. Kč u Fondu provozních prostředků, 
zavazujeme se k investici dalších 5 mil. Kč? Tajemník: V zásadě ano, jelikož stávající 
zařízení je ve stavu, který nutně vyžaduje obnovu. Navrhovaná strategie obnovy audiovizuální 
techniky je nezbytná a vedení fakulty nadále bude tento trend udržovat, tedy každý rok 
investovat minimálně 500 tis. Kč.  
Dolák: Týká se pro tento rok plánovaná obnova pouze techniky v budově „Uran“? Tajemník: 
Ano, ovšem serverový cluster bude fungovat i pro budovy „Výstaviště“ a „Emy Destinnové“.  
Senátorky Zimmelová  a Kozlová dále vznesly dotaz, z jakých zdrojů bude investována další 
část finančních prostředků nezbytná pro obnovu audiovizuální techniky. Tajemník: Vedení 
fakulty bude žádat finance z rozvojového projektu (možno až do výše cca 1,6 mil., resp. 1,7 
mil. Kč) a rovněž průběžné roční financování min. 500 tis. Kč z FRIM ZSF JU. 
Hlasování: PRO 10 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0. 
Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil návrh změny rozpočtu ZSF JU na rok 2013.  
 
 
Příští zasedání AS ZSF JU je plánováno na 30. 9. 2013 od 16 hod.  
 
Zapsala: Martina Hrušková      V Českých Budějovicích dne 1. 7. 2013 


